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Abstract (en)
The invention relates to a panel-shaped building element for building purposes, having two lateral mutually parallel cover layers (1, 2) and edge
profiles (4), arranged at the longitudinal edges and of U-shaped cross-section, the legs (5) of which are directed towards one another and which
carry the edges of the cover layers (1, 2), the space between the cover layers (1, 2), and the interior of the edge profiles (4) being filled with rigid
foam (3) and the legs (5) forming grooves (6a, 6b) open towards the outside and parallel to the outer edges of the element. The regions (7a, 7b),
adjacent to the respective groove (6a, 6b), of the legs (5) are aligned with one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein plattenförmiges Verbundelement für Bauzwecke mit zwei seitlichen zueinander parallelen Deckschichten (1, 2) und an
den Längskanten angeordneten Randprofilen (4), die im Querschnitt U-förmig sind, deren Schenkel (5) gegeneinander gerichtet sind und die die
Ränder der Deckschichten (1, 2) tragen, wobei der Raum zwischen den Deckschichten (1, 2) und das Innere der Randprofile (4) mit Hartschaum (3)
ausgefüllt ist und die Schenkel (5) nach außen offene, zu den Elementaußenkanten parallele Nuten (6a, 6b) bilden. Die an die jeweilige Nut (6a, 6b)
anschließenden Bereiche (7a, 7b) der Schenkel (5) fluchten miteinander.
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